
 

 

Προς το Προεδρείο της Βουλής των Ελλήνων 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Για την κα Υπουργό Τουρισμού 

 

Θέμα: «Ισχύουν ακόμη οι όροι αδειοδότησης του Καζίνο στην Θράκης;»  

 

Ο Βουλευτής Αργολίδας Γαβρήλος Γεώργιος, η Βουλευτής Κοζάνης Καλλιόπη Βέττα και ο 

Βουλευτής Κορινθίας Ψυχογιός Γιώργος, καταθέτουν προς την κα. Υπουργό Τουρισμού, ως 

Αναφορά, επιστολή του Σωματείου Εργαζομένων Καζίνο Θράκης, σχετικά με τις ανακολουθίες της 

Διοίκησης του Καζίνο, συγκριτικά με τα όσα προβλέπονται στην κείμενη νομοθεσία για ανάλογες 

δραστηριότητες (Ν. 4512/2018) και ζητούν από το αρμόδιο Υπουργείο να ελέγξει αν η επιχείρηση 

πληροί τους όρους και τις προϋποθέσεις λειτουργίας, αφού το ίδιο το Καζίνο στην Ξάνθη δεν 

λειτουργεί τα τελευταία χρόνια και η Διοίκηση προβαίνει σε συνεχείς απολύσεις, με αποτέλεσμα να 

απασχολεί μόνο 90 υπαλλήλους πια.    

Επισυνάπτεται το σχετικό αίτημα. 

Παρακαλούμε για την απάντηση και τις δικές σας ενέργειες. 

Αθήνα, 19 Δεκεμβρίου 2024 

 

Οι καταθέτοντες Βουλευτές 

Γαβρήλος Γιώργος 

 

Βέττα Καλλιόπη 

 

Ψυχογιός Γιώργος 
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